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Aktivitet 1 EU’s rolle i 
verden 

Udfyld afrapportering herunder 



 

 

Beskrivelse af aktiviteten 

– herunder målgruppen 

Frem mod folkeafstemningen den 1. juni 2022 satte vi fokus på EU’s rolle ift. udenrigs-, 

forsvars- og sikkerhedspolitik og forsvarsforbeholdets betydning. 

Vi benyttede os af flere typer for annonceringer, der alle er præsenteret nedenfor. Generelt 

var målgruppen for indsatsen meget bred og skulle favne store dele af den danske befolkning. 

Når vi med nogle af indsatserne snævrede målgruppen mere ind, var det især med et fokus på 

unge og kvinder. Det er to grupper, der op til folkeafstemningen generelt ønskede mere viden 

omkring forbeholdet og over en  bred kam , og som følte sig dårligt oplyst om afstemningen. 

Film 

Vi udarbejdede en 45 sekunders explainer vedrørende forsvarsforbeholdet. Filmen havde til 

formål generelt at oplyse folk om hele forsvarsforbeholdet og dens konsekvenser, så de 

nemmere kunne tage stilling. Filmen ledte desuden folk videre til, at de kunne læse mere på 

vores hjemmeside. Link til film og vores deling af den kan findes på følgende link:   

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1eiJdR6IPZMuKmLqvx3-Ny9spHqGlU7V-

UqvSGrImGSI/edit#gid=0 

 

Hjemmeside 

I forbindelse med forsvarsforbeholdskampagnen udarbejdede vi en oplysende hjemmeside 

vedrørende forsvarsforbeholdet, myterne og argumenterne i debatten. Hjemmesiden blev et 

samlingspunkt for alle vores kampagner og blev henvist til af alle de andre aktiviteter. Den kan 

ses her: sf.dk/forbehold 

 

Annoncering 

Vi annoncerede dels via sociale medier og dels via avisannoncer.  

Avisannoncerne blev bragt i medierne Politiken, Ud og Se og Information: 

 

Vi havde to forskellige helsider i Information på forskellige tidspunkter under 

forsvarsforholdskampagnen, med særligt fokus på konsekvenserne af forbeholdet målrettet 

de venstreorienterede vælgere.  De kan ses her:  

220518 Information_helside_forsvarsforbehold_v12_ENDELIG.pdf (dropbox.com) 

 

https://www.dropbox.com/s/w7mldcofed368ex/220525%20Information_helside_nr2_forsvar

sforbehold_v3_ENDELIG.pdf?dl=0 

 

Under stort set hele kampagen havde vi en dobbeltsidet annonce i Ud og Se (et gratis magasin 

udgivet af DSB), hvor vi prøvede at oplyse de togrejsende om forsvarsforbeholdet og 

situationen, der havde ledt op til afstemningen. Den kan ses her: 

220411 UdOgSe_v5_ENDELIG.pdf (dropbox.com) 

Slutligt havde vi også en annonce i Politiken, hvor vi havde et særligt fokus på, hvad 

forsvarsforbeholdet betyder for Danmark i praksis. Den kan ses her: 

220525 Politiken_helside_forsvarsforbehold_v5_ENDELIG.pdf (dropbox.com) 

 

Flyer 

https://www.dropbox.com/s/dybaqc9y31wmwpj/220518%20Information_helside_forsvarsforbehold_v12_ENDELIG.pdf?dl=0
https://www.dropbox.com/s/w7mldcofed368ex/220525%20Information_helside_nr2_forsvarsforbehold_v3_ENDELIG.pdf?dl=0
https://www.dropbox.com/s/w7mldcofed368ex/220525%20Information_helside_nr2_forsvarsforbehold_v3_ENDELIG.pdf?dl=0
https://www.dropbox.com/s/owekvfowi6lkfh7/220411%20UdOgSe_v5_ENDELIG.pdf?dl=0
https://www.dropbox.com/s/y9lenabd2hwml8e/220525%20Politiken_helside_forsvarsforbehold_v5_ENDELIG.pdf?dl=0


 

 

Aktivitet 1 EU’s rolle i 
verden 

Udfyld afrapportering herunder 

Vi udarbejdede også en flyer om forsvarsforbeholdet. Der kan ses forside og bagside på 

henholdsvis bilag 1 og bilag 2 nederst i dokumentet. Flyeren fokuserede både på situationen 

for afstemningen, samt konsekvenser ved det nuværende forbehold. Målgruppe var alle, da 

den skulle bruges til gadeuddelinger i hele landet.  

Digitale annoncer 

Vi kørte en del annoncer i forbindelse med forsvarsforbeholdet på særligt Facebook, hvor vi 

forsøgte at ramme ned i bestemte segmenter, som eksempelvis aldersbestemte, 

geografibestemte og arbejdsbestemte segmenteringer. Da vi på den måde kunne specificere 

vores kommunikation til at passe til den enkelte målgruppe.  

Målgruppen for den samlede kampagnen var meget den brede vælgerskare, som søgte  mere 

viden forud for folkeafstemingen den. 1. juni. Vi forsøgte dog at målrettet flere af opslagene, 

så nogle talte mere til unge, kvinder, højt uddannede, vælfærdsansatte osv.  

Hvordan blev aktiviteten 

gennemført – herunder 

hvem har været 

samarbejdspartner 

Vi udviklede og producerede alt indhold selv. Vi havde på kontoret dels en workshop og 

forskellige ansvarsområder i forbindelse med kampagnen, som sikrede at vi kom i mål med de 

mange aktiviteter. Selve indholdet for den digitale del blev delt på Facebook og Instagram. 

Derudover havde vi annoncer i Information, Ud og Se og Politiken.  

 

Folderen blev trykt af InPrint og blev brugt til gadeuddelinger af SF frivillige fra hele lande.  

Hvordan blev aktiviteten 

markedsført – har I bl.a. 

forsøgt med nye 

formidlingsformer og/ 

eller 

kommunikationskanaler 

Markedsføringen skete med metoder og medier, som vi forvejen havde gode erfaringer med. 

Særligt video formatet var populært og vores hjemmeside del med SF’s 10 grunde til at 

stemme ja.  

Ud og Se var en del af et nyt samarbejde med mediet, hvor vi prøvede at ramme en anden 

type målgruppe i form af pendlere i den offentlige transport. Flyers blev brugt på gaden, 

sammen med frøposerne finansieret fra den særlige bevilling vedr. 

Forsvarsforbeholdsafstemningen.  

Hvor mange deltagere/ 

brugere har oplevet 

aktiviteten (evt. anslået 

antal) 

1.345.069 brugere oplevede SF’s annoncering på de sociale medie fra denne kampagne. Nogle 

af brugerne kan godt have set det flere forskellige stykker content, hvilket påvirker det 

samlede antal unikke brugere. Men det mest sete opslag blev dog set af 92.192 unikke 

brugere, så det er noget meget bredt ud.  

Informations annoncerne nåede ud til 25.000 læsere af to omgange.  

Ud og Se annoncen nåede ud til 563.000 læsere.  

Politiken annoncen nåede ud til 495.000 læsere  

 

Filmen nåede 79.392 unikke personer 

Folderen blev sendt ud til SF’s partiforeninger, der har brugt det på gaden. De har selv bestilt, 

hvor mange de kunne bruge i løbet af valgkampen. I alt har vi udsendt 100.000, der stor set 

alle er uddelt op til folkeafstemningen. 

 

Kampagnen vurderer vi derfor har nået ud til mere end 2 mio. danskere. 

         



 

 

Aktivitet 1 EU’s rolle i 
verden 

Udfyld afrapportering herunder 

Hvor foregik aktiviteten? 

Skriv i hvilken af 

folketingsvalgenes 

storkredse den foregik 

eller ”Hele landet”: 

Københavns Storkreds 

Københavns Omegns 
Storkreds 
Nordsjællands Storkreds 
Bornholms Storkreds 
Sjællands Storkreds 
Fyns Storkreds 
Sydjyllands Storkreds 
Østjyllands Storkreds 
Vestjyllands Storkreds 
Nordjyllands Storkreds 
Hele landet 

Alle elementer er udgivet i hele landet og har ramt samtlige vælgerkredse i et forholdsvist 

stort omfang. Både i form af print og digitale annoncer.  

På en skala fra 1 

(dårligst) til 5 (bedst) – 

blev resultatet en 

succes? Vil I gentage 

aktiviteten? Hvad skal 

evt. ændres? 

Vi måler succesen til: 4  

Vi nåede rigtig langt ud. Havde en meget aktiv hjemmeside med mange besøgende, der har 

vist, at vores annoncering har virket. Kampagnen var ret massiv og bidrog til folk følte sig 

mere oplyste, da de stod ved stemmeboksen.  

Vi har holdt budget og nåede langt flere mennesker, end vi havde håbet på, hvorfor vi ser 

kampagnen som en overordnet succes. Det lykkedes os dog ikke at finde på den geniale 

stykke formidling, der gik viralt.  

Succesen skyldes derfor at vi udviklede mange forskellige tiltag, der tilsammen gav et godt 

resultat. Det eneste forbedringspotentiale er derfor at kunne udvikle et stykke content, der vil 

gå decideret viralt.  

Vi vil stadig i høj grad benytte os af både digitale og print annonce i fremtiden.  

 



 

 

Aktivitet 2 
(Miljøkampagne)  

Udfyld afrapportering herunder 



 

 

Beskrivelse af aktiviteten 

– herunder målgruppen 

Kampagnen skulle sætte fokus på EU’s rolle ift. to væsentlige miljøpolitiske emner, brugen af 

sprøjtegift og tekstiler. I marts 2020 blev der præsenteret en strategi for bæredygtige tekstiler 

af EU, derudover skulle det besluttes om EU skulle forbyde Glysofat – det aktive stof i Round 

up. Denne belutning blev dog udskudt og er stadig ikke behandlet i EU. Vi valgte dog at 

forsætte kampagnen med begge dele som fokus, da det stadig var en relevant europæisk 

samtale. Grundet besvær med at skabe samtale om tekstilstrategien samt udsættelse af 

glysofat forslaget i EU, valgte vi også at inddrage et tredje element i form af: Hvordan skal EU 

blive uafhængig af den russiske gas uden at ødelægge naturen.  

 

Kampagnen bestod af 4 elemeter:  

 

1. Debat om EU’s rolle i naturkrisen  

I tilknytning til SF’s landsmøde den 19/3, afholdte vi om søndagen en offentlig debat om EU’s 

rolle i forhold til at løse naturkrisen - med deltagelse af Maria Gjerding, Danmarks 

Naturfredsningsforening, Carsten Rahbek, professor ved KU, Margrete Auken, MEP og Rasmus 

Nordqvist, MF.  

Målgruppen var SF’ere og borgere i Sydjylland med interesse i naturpolitik. Debatten skulle 

åbne for at folk selv kunne fortsætte snakken hjemme, på gaden eller i aprtiforeningen. På 

bilag 3 nederst i det her dokument, kan der findes et billede af den annonce, som vi havde i 

Jydske Vestkysten for at reklamere for debatten 

 

Deltagelse i Naturmødet 

I forbindelse med Naturmødet i Hirsthals afholdte SF to debatmøder. Her var det oprindeligt 

planen, at de to debatmøder skulle omhandle EU’s betydning i forhold til fremme af 

bæredygtige tekstiler og EU’s betydning i forhold til brugen af pesticider. Det var dog utroligt 

svært at skaffe et panel, der kunne finde tid til at komme til Hirtshals og diskutere tekstil 

strategien. Da vores eneste paneldeltager desuden meldte afbud 2 uger inden debatten, 

valgte vi at ændre temaet til: Hvordan skal EU blive uafhængig af den russiske gas uden at 

ødelægge naturen. 

Målgruppen var naturinteresserede og via en avisannonce prøvede vi særligt at invitere folk 

fra Nordjylland til at kigge forbi. På bilag 4 nederst i det her dokument, kan der findes et 

eksemplar af den annonce vi havde i Nordjyske avisen for reklamere for debatterne. 

Derudover var beskrivelse og præsentation af deltagerne en del af Naturmødets App. Det er 

dog efterfølgende blevet slettet igen, da selv samme app skal bruges til Naturmødet i 2023  

 

Panelet til Pesticid debatten var:  

Margrete Auken, Medlem af Europa-Parlamentet, SF 

Thor Gunner Kofod, Vice formand fra Landbrug og fødevarer 

Egon Østergaard, Formand for DOF Birdlife 

Michael Bundgaard, future farmer og investor 

 

Panelet til energi debatten var:  

Rasmus Nordqvist (Medlem af Folketinget for SF) 

Sebastian Jonshøj (Vicepræsident Danmarks Naturfredningsforening)  



 

 

Aktivitet 2 
(Miljøkampagne)  

Udfyld afrapportering herunder 

Allan K. Olesen (Adm. Direktør GrønGas A/S)  

Thor Gunnar Kofoed (Viceformand for Landbrug & Fødevarer) 

Nick Petersen Jørgensen (Unge klimarådet og elektrikerlærling hos Vestas) 

 

Folkemøde 

På Folkemødet var det planen, at afholde de samme debatter på Naturmødet om 

tekstilstrategien og forbuddet mod glysofat. Det lykkedes tilgengæld til dette arrangement at 

samle to stærke panel om emnet. Målgruppen for debatten var dog lidt bredere i form af 

meningsdannere og politiske interesserede mennesker, så fokusset blev mindre teknisk og 

mere principielt for begge debatter. Vi annoncerede for de to debatter i Folkemødets avis, 

sammen med to andre som vi også afholdt på Folkemødet med EU tematikker om henholdsvis 

om genbrugsplast og hvidvask. Alle debatternes panel og titel kan ses på annoncen ved bilag 5 

nederst i det her dokument.  

 

Annoncering  

Udover annoncering af debatmøderne indrykkede vi en en annonce i magasinet Ud og Se om 

EU’s rolle ift. natur og biodiversitet. Målgruppen var bred – rejsende og særligt pendlere med 

DSB. På bilag 6 nederst i dokumentet kan annoncen fra Ud og Se findes. 

Hvordan blev aktiviteten 

gennemført – herunder 

hvem har været 

samarbejdspartner 

Alle aktiviteter er blevet arrangeret og udviklet af os selv. Vi har kun samarbejdet med andre i 

form af, at de accepteret vores invitationer til at deltage i debatter. 

 

Derudover har samarbejdet med Nordjyske, Jydske Vestkysten og Ud og Se i form af, at vi har 

indrykket annonceret hos dem. 

Hvordan blev aktiviteten 

markedsført – har I bl.a. 

forsøgt med nye 

formidlingsformer og/ 

eller 

kommunikationskanaler 

Debatten i tilknytning til SF’s landsmøde blev annonceret i Jydske Vestkysten. 

De andre debatter blev markedsført både på hjemmesiden og appen, der blev benyttet på 

henholdsvis Folkemødet og Naturmødet. For at ramme mulige interesserede, de ikke i 

forvejen orienterede sig i disse programmer, annoncerede vi også i henholdsvis Nordjyske for 

debatterne på Naturmødet og Folkemøde-avisen for debatterne på Folkemøde.  

 

Her kan ses beskrivelsen af debatterne på Folkemødet:  

Forbuddet mod Glysofat  

https://digitalplatform-admin-p.azurewebsites.net/events/2022/06/17/landbrug-uden-

pesticider-og-hvad-er-eu-s-rolle/ 

Tekstilstrategien 

https://folkemoedet.dk/events/2022/06/18/baeredygtige-tekstiler-hvordan-og-hvad-er-eu-s-

rolle/ 

Beskrivelserne fra debatterne på Naturmødet i deres app, er desværre blevet slettet af 

Naturmødet, i forbindelse med at de har gjort klar til 2023.  

 

Annoncen i Ud og Se var på deres side 2-3 i december udgaven.  

https://digitalplatform-admin-p.azurewebsites.net/events/2022/06/17/landbrug-uden-pesticider-og-hvad-er-eu-s-rolle/
https://digitalplatform-admin-p.azurewebsites.net/events/2022/06/17/landbrug-uden-pesticider-og-hvad-er-eu-s-rolle/
https://folkemoedet.dk/events/2022/06/18/baeredygtige-tekstiler-hvordan-og-hvad-er-eu-s-rolle/
https://folkemoedet.dk/events/2022/06/18/baeredygtige-tekstiler-hvordan-og-hvad-er-eu-s-rolle/


 

 

Aktivitet 2 
(Miljøkampagne)  

Udfyld afrapportering herunder 

Hvor mange deltagere/ 

brugere har oplevet 

aktiviteten (evt. anslået 

antal) 

Der var ca. 400 deltagere til debatten om EU’s rolle på naturområdet i Kolding.  

Der var henholdsvis ca. 30 tilhører til debatten om pesticid på Naturmødet og ca. 60 tilhører 

til debatten om, hvordan vi Danmark frigjort af russiske gas uden at skade naturen.  

Til debatterne på Folkemødet var der ca. 50 tilhører til henholdsvis tekstil og pesticid 

debatten. 

Annoncen i Ude og se nåede ud til ca. 563.000 læsere fra hele landet, der har været i kontakt 

med DSB. 

Hvor foregik aktiviteten? 

Skriv i hvilken af 

folketingsvalgenes 

storkredse den foregik 

eller ”Hele landet”: 

Københavns Storkreds 

Københavns Omegns 
Storkreds 
Nordsjællands Storkreds 
Bornholms Storkreds 
Sjællands Storkreds 
Fyns Storkreds 
Sydjyllands Storkreds 
Østjyllands Storkreds 
Vestjyllands Storkreds 
Nordjyllands Storkreds 
Hele landet 

Debatten om EU’s rolle på naturområdet foregik i Kolding, og via Jydske Vestkysten blev der 

inviteret bredt i Sydjyllands storkreds.  

Debatterne på Naturmødet forgik i Hirtshals og via Nordjyske blev der inviteret bredt i 

Nordjyllands Storkreds.  

Debatterne på Folkemødet forgik på Bornholm. Deltagerne på Folkemødet kommer fra hele 

landet, og via vores annonce i Folkemødeavisen nåede vi kun ud til folk, der allerede ville 

deltage i Folkemødet. Der har dog uden tvivl været tilhører bosiddende i alle storkredse af 

Danmark.  

Annoncen i Ude og Se blev uddelt på alle stationer i hele landet, hvor DSB er tilstede. Der har 

vi altså kunne nå ud til alle storkreds på nær for Storkreds Bornholm.  

På en skala fra 1 

(dårligst) til 5 (bedst) – 

blev resultatet en 

succes? Vil I gentage 

aktiviteten? Hvad skal 

evt. ændres? 

Vi måler successen til: 3  

 

Vores forventninger til succes passer nogenlunde overens med det endelige resultat. 

Debatten om tekstil måtte vi dog droppe på naturmødet. Til gengæld var debatten om natur 

og energi meget velbesøgt, da det var et højt aktuelt emne på det tidspunkt, hvilket derfor var 

en god erstatning.  

Generelt blev debatterne, dog ikke noget der sparkede en stor EU gnist i folk. Derfor vil vi 

fremadrettet forsøge med andre formater, for at opkvikke debatterne lidt og muligvis på den 

måde gøre det mere interessant for tilhørerne. Alt i alt okay succes. Det har været en god 

disposition at annoncere for at nå bredere ud med debatterne, men der er plads til 

forbedringer.  

 



 

 

Aktivitet 3 (Debatter 
og deltagelse i 
festivaler, folkemøder, 
konferencer mv.) 

Udfyld afrapportering herunder 

Beskrivelse af aktiviteten 

– herunder målgruppen 

Debat om europapolitiske udfordringer  

I forbindelse med landsmødet, ville vi udnytte at vi havde samlet 400 SF’ere på tværs af landet 

og samtidig inddrage offfentligheden i hvilke Europapolitiske emner, SF skal sætte på 

dagsordenen frem mod EP-valget i 2024. Derfor afholdte vi en stort offentlig debat om 

lørdagen d. 20/3 med et fokus på de største europapolitiske udfordringer, der er lige nu. 

Panelet bestod af Bjarke Møller (Rådet for Grøn omstilling), Steen Gade (Formand for Rådet 

for Samfundsansvar og Verdensmål) og Kira Marie Peter-Hansen (MEP SF).  

Målgruppen var fortrinsvis SF’ere, der deltog på det almindelige landsmøde, men også 

borgere fra Sydjylland, som var interesserede i EU-politik. 

Debatter om forsvarsforbeholdet 

I forbindelse med forsvarsforbeholdet, var det vigtigt for os at få skabt en bred samtale 

omkring forsvarsforbeholdet, så folk kunne tage stilling på oplyst grundlag i forbindelse med 

folkeafstemningen d. 01/06/2022. Vi opfordrede derfor alle SF’s partiforeninger til at holde 

lokale debatter og tilbød vores assistance i forhold til at finde debattører og få lavet 

annoncering af debatten.  

Målgruppen for debatterne var derfor alle, der var interesserede i at blive klogere på 

forsvarsforbeholdsvalget.  

Hvordan blev aktiviteten 

gennemført – herunder 

hvem har været 

samarbejdspartner 

Debatten i Kolding om de europapolitiske udfordringer blev afholdt på Hotel Comwell, hvor vi 

også afholdte vores landsmøde – men tydeligt adskilt herfra. Vi inviterede SF’ere gennem 

programmet for landsmødet og offentligheden via en annonce i lokalavisen. Se bilag 3 nederst 

i det her dokument.  

Lokaldebatterne om forsvarsforbeholdet blev afholdt rundt i de forskellige partiforeninger, 

som vi samarbejde med for at få lavet debatterne. Vi opfordrede desuden partiforeningerne 

til at samarbejde med andre lokalpartier om at afholde debatterne, så de kunne nå længere 

ud. Det gjorde de i flere af tilfældene.  Nogle partiforeninger afholdte flere debatter, men vi 

samarbejdede med følgende partiforeninger undervejs: SF Sorø, SF Albertslund, SF Assens, SF 

Kolding, SF Indre by, SF Rødovre, SF Norddjurs og Syddjurs, SF Helsingør, SF Gentofte, SF 

Valby, SF Frederiksberg, SF Aabenraa, SF Furesø, SF Egedal, SF Ballerup, SF Vanløse, SF 

Bispebjerg, SF Brøndby, SF Vallesbæk, SF Vanløse, SF Kalundborg, SF Odsherred, SF Sorø,  

 

Hvordan blev aktiviteten 

markedsført – har I bl.a. 

forsøgt med nye 

formidlingsformer og/ 

eller 

kommunikationskanaler 

Debatten om de europapolitiske udfordringer blev reklameret for i Jydske Vestkysten, hvor 

annoncen kan ses på bilag 3 nederst i dokumentet.  

Partiforeningerne besluttede selv, hvordan de ville annoncere for deres debatter. Det blev 

gjort ofte gjort både på Facebook, annoncer i lokalavisen og i nyhedsbreve til medlemmerne.  

  

På bilag 7-14 nederst i det her dokument, kan der ses annoncer fra lokaldebatter, hvor   EU-

oplysningsmidler er blevet brugt til annonceringer. Den debat vi afholdte på Rådhuspladsen i 

forbindelse med 50 året for Danmarks indtræden i EF blev desuden livestreamet på Facebook, 

hvilket kan ses på følgende link:   https://www.facebook.com/watch/?v=395110152357287 

https://www.facebook.com/watch/?v=395110152357287


 

 

Aktivitet 3 (Debatter 
og deltagelse i 
festivaler, folkemøder, 
konferencer mv.) 

Udfyld afrapportering herunder 

Hvor mange deltagere/ 

brugere har oplevet 

aktiviteten (evt. anslået 

antal) 

Der var ca. 400 tilhører til debatten om de europapolitiske udfordringer. Debatten tiltrak 

mange SF’ere men også folk ude fra partiet dukkede op til debatten. Særligt folk bosiddende i 

Kolding.  

 

Der blev i alt af SF afholdt 21 lokaldebatter om forsvarsforbeholdet. I alt deltog ca. 760 

tilhører. Hvor den største debat tiltrak 100 og den mindste tiltrak 9. 

Hvor foregik aktiviteten? 

Skriv i hvilken af 

folketingsvalgenes 

storkredse den foregik 

eller ”Hele landet”: 

Københavns Storkreds 

Københavns Omegns 
Storkreds 
Nordsjællands Storkreds 
Bornholms Storkreds 
Sjællands Storkreds 
Fyns Storkreds 
Sydjyllands Storkreds 
Østjyllands Storkreds 
Vestjyllands Storkreds 
Nordjyllands Storkreds 
Hele landet 

Den Europolitiske debat blev afholdt i Kolding (Sydjyllands storkreds)  

 

Lokaldebatter blev afholdt i følgende byer:  

Albertslund 

Assens 

Kolding 

Rødovre 

Kolind 

Helsingør  

Gentofte 

Valby  

København K  

Frederiksberg 

Aabenraa 

Furesø  

Egedal  

Brønshøj  

Brøndby  

Fanø  

Dianalund  

Sorø  

Holbæk  

 

Det har derfor betydet debatter i følgende storkredse: Sydjyllands Storkreds, Københavns 

Omegns Storkreds, Sjællands Storkreds, Østjylland Storkreds, Nordsjællands Storkreds, 

Københavns Storkreds 

På en skala fra 1 

(dårligst) til 5 (bedst) – 

blev resultatet en 

succes? Vil I gentage 

aktiviteten? Hvad skal 

evt. ændres? 

Vi måler succesen til: 3  

Vi nåede ud til flere end vi regnede med i forbindelse med debatten om de Europapolitiske 

udfordring ved landsmødet, men vi havde håbet på ca. 1000 tilhører til de 21 lokaldebatter. 

Det lykkedes desværre ikke. Det var svært at tiltrække folk til forsvarsforbeholdsdebatterne, 

de mest succesfulde debatter, sørgede for at samarbejde med andre partier og havde både en 

højt profileret moderator og debattører. Derudover lykkedes SF Aabenraa med at tiltrække 

mange ved også at tilbyde gratis stegt flæsk.  

 

Fremadrettet skal vi endnu højere grad have lokalafdelinger til at samarbejde lokalt med 

andre partier. Derudover kan man også gøre mere ud af annoncering ved bl.a. At have et stort 

trækplaster som moderator eller tilbyde andet som gratis aftensmad og musik.  

 



 

 

 
 
Bilag 1 – Forside Flyer 

  



 

 

Bilag 2 – bagside flyer 

 
 
 
 



 

 

Bilag 3  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Bilag 4 – annonce naturmødet 

 
 
 
 



 

 

Bilag 5 – annonce Folkemødet 

 
 



 

 

Bilag 6 – Ud og Se annonce 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Bilag 7 – debatmøde SF Albertslund 

 
 
 
 
 



 

 

Bilag 8 – debatmøde SF Assens 
 

 
 
 
 
 
 
 



 

 

Bilag 9 – debatmøde SF Furesø 

 
 
Bilag 10 – Debatmøde SF Helsingør 

 
 
 
 
 



 

 

Bilag 11 – debatmøde SF Kolding 

 

Bilag 12 – SF Rødekro 

 



 

 

Bilag 13 – SF Syddjurs og Norddjurs 

 

 

 



 

 

Bilag 14 – SF Hovedstaden 1 maj 

(Information) 

 

 

 


